



### **Johns Hopkins Child Eating Research Study**

Johns Hopkins School of Medicine is conducting a research study in children 5-12 years old and their adult parents (>18 y old). The purpose of this study is to investigate the behavioral influences that affects child weight. This study involves the one-time completion of questionnaires regarding basic demographic information, parenting behaviors, and behaviors and attitudes towards food weight of you and your child. Upon the completion of the study, you will receive \$5 in compensation.

For any questions/concerns, please contact CeCe Cihang Gu at [cgu11@jhu.edu](mailto:cgu11@jhu.edu) or (443) 961-7924.

Susan Carnell, PhD. Principal investigator; NA\_00092328

**Please click the following link to access the survey :**

<https://mrprbcw.hosts.jhmi.edu/redcap/surveys/?s=RTXJ339J4J>

### **【有奖问卷】约翰·霍普金斯儿童饮食调查研究**

约翰·霍普金斯医科大学正在进行一项关于 5 到 12 岁儿童以及孩子家长（18 岁以上）的调查研究。此项研究的目的是来调查育儿和饮食习惯和态度对儿童体重的影响，尤其在华人社区内。此项研究需要您完成一组关于您家的基本状况，育儿方式，以及和饮食及体重有关的习惯和看法的问卷。完成此调查后，您将会受到\$5 的礼品卡以感谢您的参与。

如有问题，请联系：古慈航女士（email: [cgu11@jhu.edu](mailto:cgu11@jhu.edu), 电话: (443) 961-7924，微信：cihangu）。

Susan Carnell 博士，主研究员; NA\_00092328

请点击以下链接索取问卷：<https://mrprbcw.hosts.jhmi.edu/redcap/surveys/?s=RTXJ339J4J>



Or, scan the QR code with your smartphone to access the survey!  
用手机扫二维码也可登入问卷！